
Jaarverslag Tuinwijck: 2022 
 
De volkstuin is nog steeds in belangstelling bij de Amsterdammers, mensen schrijven 
zich nog steeds in en bij verkoop tuin is er grote belangstelling. Het afgelopen jaar 
mochten we 12 nieuwe tuinders verwelkomen. Het gastenhuisje werd in de winter 
opgebouwd en de tuin heeft de volle aandacht. 
 
Jammer genoeg heeft het bestuur te kampen met personele problemen door ziekte 
en zijn we op zoek naar versterking. 
 
De gemeente laat zich van de slechte kant zien van uit de bond in samenwerking 
met alle parken hebben we 90% van de overeenkomsten klaar staan, maar de 
gemeente geeft momenteel maar weinig interesse in de volkstuinen. Door de bond 
wordt hieraan gewerkt. Ook via de bond kunt u via mijn tuin nu zelf dingen regelen. 
 
Regelmatig is er een nieuwsbrief verstuurd en kwam ook de mooie Gazet weer uit.  
 
Op zaterdagochtend is het een druk met de tuinbeurten en heeft het bestuur ook 
weer mensen moeten aanschrijven omdat men niet kwam opdagen. 
 
Dit jaar is de wandelroute weer nieuw leven in geblazen. Staat de biodiversiteit op de 
kaart en zijn er div lezingen en bijeenkomsten hierover geweest. 
 
De parkeerdrukte in de stad geeft ook problemen op het parkeerterrein van 
Tuinwijck, met het gevaar dat toegangshekken geblokkeerd worden voor 
hulpdiensten. 
 
De jeugdcommissie is op zoek naar verjonging, maar de jeugdactiviteiten worden 
goed bezorgd. 
 
Het bestuur wil ook via deze weg u weer bedanken voor het vele werk wat er is 
verzet, en laten we volgend jaar als we 115 jaar bestaan er een mooi jaar van 
maken. 
 
 
Winkel 
Wat was het fijn dat we ook in de winkel in 2022 de coronamaatregelen weer hebben 
kunnenloslaten, ook al blijft het plastic scherm voorlopig gewoon op de toonbank 
staan. 
 
Door de oorlog in Oekraïne is dit jaar ook voor velen van ons een jaar vol financiële 
problemen geworden. In de winkel hebben we een vergelijkbare omzet gedraaid als 
vorig jaar, maar vanwege de enorm gestegen gasprijzen hebben we onze 
winstmarge op de gasflessen flink naar beneden bijgesteld. Soms hebben we de 
gasflessen zelfs tegen inkoopprijs verkocht om tuinders tegemoet te komen in deze 
moeilijke tijden. Met dank aan de inzet van een aantal kunstzinnige tuinders is het 
gelukt om een serie prachtige ansichtkaarten voor Tuinwijck te drukken. Die 
verkopen we veel in de winkel tegen een redelijke prijs. Ook mensen van buiten 
Tuinwijck weten de ansichtkaarten te vinden en dat is goed voor onze omzet. 
We hebben ons assortiment in de winkel uitgebreid met o.a. veenvrije potgrond. 



Ook dit jaar zijn we in de wintermaanden regelmatig op de zaterdagen een uurtje 
open geweest. Dat bleek vooral heel handig voor de winterbewoners die dan met 
deze data rekening konden houden met hun aankopen. 
 
Het lijkt een blijvertje te worden: tweemaal dit jaar, in juni en in september, hebben 
we samen met de commissie Duurzaamheid weer overtollige tegels en stoepranden 
bij de tuinders opgehaald met de elektrakar. Vervolgens heeft de gemeente deze 
opgehaald om te hergebruiken. Veel tuinders hebben gebruik gemaakt van de 
(biologische) zaden van de firma van der Wal die we tegen 15% korting hebben 
kunnen aanbieden. 
 
Vanwege de inflatie en stijgende prijzen hebben we ook dit jaar in de herfst nog een 
grote bestelling bij Culvita gedaan om de prijsstijgingen van 2023 voor te kunnen zijn. 
 
Duurzaamheid 
Het is niet onopgemerkt gebleven, zelfs op Europees niveau, we hebben veel tijd 
gestoken in de ontwikkeling van het Landje.  
 
Grond: pad, aanplant diverse soorten bomen, fruit. Composteer plekken aanleg. 
Hugelmounts in aanleg. Nursery in aanleg. 
Sociaal: niet alleen wij hebben hier veel tijd ingestoken maar ook vrijwilligers vanuit 
Tuinwijck als anderen uit de stad. Samenwerkingsverbanden aangegaan 
met meerbomen.nl, MLA-school, graag aanvullen… 
 
Daarbij hebben we gebruik gemaakt van de kantine & gereedschap (shok) tot ieders 
tevredenheid. 
 
Los van het Landje: 
Groene paden, toezicht, communicatie Bestuur. 
Sociaal: activering contact met andere commissies wat resulteerde in het 
groenoverleg op reguliere basis. 
Tegelwip actie, tweemaal kunnen aanbieden aan alle tuinders. 
Wandeling… 
 
Commissie bestaande uit: Liset Boukema, Marcel Ulrich,Babette van Diggele  
Hierbij het jaarverslag kantine 2022. 
 
Kantine 
Afgelopen jaar is het eerste jaar geweest met het gezamenlijk eten buiten in de tent. 
We hebben  na op roep 2 nieuwe tuinders in de commissie mogen bijschrijven en we 
er met xn allen weer zin in  om er een mooi seizoen met leuke nieuwe  activiteiten te 
organiseren.  
 
 

http://meerbomen.nl/

